

**AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N°00000006/AONR/MINEE/PAEPYS/CAMO/VO/CSPM /2022 DU 01 JAN 2022 LANCE APRES AVIS DE SOLICITATION A MANIFESTATION D'INTERET N°000002/ASMI/MINEE/PAEPYS /CAMO/VO/2022 DU 27 JANVIER 2022 POUR LA SOUSCRIPTION BIENNALE D'UNE POLICE D'ASSURANCE EN VUE DE LA COUVERTURE MALADIE DU PERSONNEL DE L'UNITE OPERATIONNELLE DU PROJET D'ALIMENTATION EN EAU POTABLE DE LA VILLE DE YAOUNDE ET SES ENVIRONS A PARTIR DU FLEUVE SANAGA (PAEPYS).**

### 1. Objet de l'Appel d'offres

Le Ministre de l'Eau et de l'Energie, Maitre d'ouvrage du PAEPYS lance un appel d'offres national restreint en procédure d'urgence pour la souscription biennale d'une police d'assurance en vue de la couverture maladie du personnel et familles de l'unité opérationnelle du projet d'alimentation en eau potable de la ville de Yaoundé et ses environs à partir du fleuve Sanaga.

### 2. Consistance des prestations

Les prestations à exécuter sont réparties en un (01) lot unique. La consistance de ces prestations est détaillée dans les Termes de Référence (TDR) du présent DAO.

### 3. Période de couverture

La période de couverture est de vingt-quatre (24) mois, répartis comme suit :

- une tranche ferme de douze (12) mois à compter de la date de notification de l'ordre de service de démarrage des prestations suivi du paiement de la prime tel que décrit dans le Code des assurances de la Conférence Inter africaine des Marchés d'Assurances (CIMA) ;
- une tranche conditionnelle de douze (12) mois déclenchée uniquement par l'exigence de satisfaction des prestations à la fin de la tranche ferme et la remise des rapports périodiques de suivi approuvés à la fin des 1er, 2ème et 3ème trimestres suivie d'un rapport final annuel et à compter de la date de notification de l'ordre de service de démarrage des prestations suivi du paiement de la prime tel que décrit dans le Code des assurances de la Conférence Inter africaine des Marchés d'Assurances (CIMA).

### 4. Participation et origine

La participation au présent appel d'offres national restreint en procédure d'urgence est ouverte aux Compagnies d'Assurances de droit camerounais installées au Cameroun, remplissant les conditions prévues par la réglementation en vigueur dans les Etats membres de la Conférence Inter africaine des Marchés d'Assurances (CIMA), ci-dessous citées :

| LISTE RESTREINTE DES COMPAGNIES D'ASSURANCE PRE-SELECTIONNEES |                                      |                   |              |
|---------------------------------------------------------------|--------------------------------------|-------------------|--------------|
| N°                                                            | COMPAGNIES D'ASSURANCES              | CONTACTS          |              |
| 01                                                            | AXA CAMEROUN                         | BP : 4068 Douala  | 233 42 67 72 |
| 02                                                            | CHANAS ASSURANCE                     | BP : 109 Douala   | 699 302 713  |
| 03                                                            | AGC ASSURANCES GENERALES DU CAMEROUN | BP : 12990 Douala | 233 43 74 89 |

### 5. Financement

Les prestations objet du présent appel d'offres sont financées par le budget du PAEPYS, Exercice 2022 et suivants.

### 6. Coût Prévisionnel

Le coût prévisionnel des opérations et prestations à fournir à l'issue des études préalables dans le cadre du présent appel d'offres est de **trente-cinq millions (35 000 000) FCFA TTC** répartis ainsi qu'il suit :

- Tranche ferme de douze (12) mois : dix-sept millions cinq cent mille (17 500 000) FCFA ;
- Tranche conditionnelle de douze (12) mois : dix-sept millions cinq cent mille (17 500 000) FCFA.

### 7. Cautionnement provisoire

La caution de soumission est de **sept cent mille (700 000) FCFA**.

Sous peine de rejet, chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission valable pendant trente (30) jours au-delà de la date originale de validité des offres et établie par une banque de

premier ordre ou compagnie d'assurance agréée par le Ministère chargé des Finances et dont la liste figure dans la pièce 12 du RPAO.

Les autres pièces administratives requises devront être impérativement produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou une autorité administrative compétente en la matière (Préfet Sous-préfet,...), conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'appel d'Offres RPAO.

Elles devront obligatoirement dater de moins de trois (03) mois précédant la date de dépôt des offres ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'avis d'appel d'offres.

#### **8. Consultation du Dossier d'Appel d'Offres**

Le dossier peut être consulté aux heures ouvrables au siège de l'Unité Opérationnelle de la Cellule d'Appui à la Maîtrise d'Ouvrage du projet d'alimentation en eau potable de la ville de Yaoundé et ses environs à partir du fleuve Sanaga, sis au quartier Bastos à côté de l'ONG Action contre la faim. Tél : (+237) 22 20 84 16 / B.P : 35541 Yaoundé, dès publication du présent avis.

#### **9. Acquisition du Dossier d'Appel d'Offres**

Le Dossier d'Appel d'Offres (DAO) peut être obtenu aux heures ouvrables au siège de l'Unité Opérationnelle de la Cellule d'Appui à la Maîtrise d'Ouvrage du projet d'alimentation en eau potable de la ville de Yaoundé et ses environs à partir du fleuve Sanaga, sise au quartier Bastos à côté de l'ONG Action contre la faim. Tél : (+237) 22 20 84 16 / B.P : 35541 Yaoundé, dès publication du présent avis, contre présentation du reçu de versement d'une somme non remboursable de **soixante-quinze mille (75 000) francs CFA** dans le compte intitulé « compte d'Affectation Spécial CAS-ARMP » ouvert dans les agences BICEC : Agence Centrale Bafoussam, Bamenda, Bertoua, Buea, Douala, Dschang, Ebolowa, Garoua, Limbe, Maroua, Ngaoundéré, Yaoundé. La copie du reçu de ce versement sera jointe au dossier de soumission.

Lors du retrait du DAO, les soumissionnaires devront se faire enregistrer en indiquant leur adresse complète (B.P., Tél., Fax, etc.). La copie dudit reçu sera déposée au lieu du retrait du Dossier d'Appel d'Offres.

#### **10. Remise des offres**

Chaque offre rédigée en français ou en anglais en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies, plus une offre financière témoin dont l'absence entraîne automatiquement l'irrecevabilité, marqués comme tels, devra être déposée contre récépissé, au siège de l'Unité Opérationnelle de la Cellule d'Appui à la Maîtrise d'Ouvrage du projet d'alimentation en eau potable de la ville de Yaoundé et ses environs à partir du fleuve Sanaga, sise au quartier Bastos à côté de l'ONG Action contre la faim. Tél : (+237) 22 20 84 16 / B.P : 35541 Yaoundé, au plus tard le 29 JUIL 2022 à **14 heures**, heure locale, sous enveloppe noncachetée adressée au Directeur du PAEPYS avec la mention :

**APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N°00000006/AONR/MINEE/PAEPYS/CAMO/UO/CSPM /2022 DU 01 JUIL 2022**  
**LANCE APRES AVIS DE SOLLICITATION A MANIFESTATION D'INTERET**  
**N°000002/ASMI/MINEE/PAEPYS/CAMO/UO/2022 DU 27 JANVIER 2022 POUR LA SOUSCRIPTION BIENNALE D'UNE**  
**POLICE D'ASSURANCE EN VUE DE LA COUVERTURE MALADIE DU PERSONNEL DE L'UNITE OPERATIONNELLE DU**  
**PROJET D'ALIMENTATION EN EAU POTABLE DE LA VILLE DE YAOUNDE ET SES ENVIRONS A PARTIR DU FLEUVE**  
**SANAGA.**

**Financement:** Budget du PAEPYS, Exercices 2022 et suivants  
**« A N'OUVRIR QU'EN SEANCE DE DEPOUILLEMENT »**

#### **11. Recevabilité des offres**

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises devront être impérativement produites en originaux ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou l'autorité administrative compétente conformément aux stipulations du Règlement Particulier de l'appel d'offres. Elles devront obligatoirement dater de moins de trois (03) mois ou avoir été établies postérieurement à la date de signature de l'Avis d'Appel d'Offres.

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du DAO sera déclarée irrecevable, notamment l'absence de caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère des Finances ou le non-respect des modèles des pièces du DAO entraînera le rejet pur et simple de l'offre sans aucun recours.

#### **12. Ouverture des plis**

L'ouverture des offres s'effectuera en deux temps. L'ouverture des offres administratives et techniques aura lieu le 29 JUIL 2022 à **15 heures 00**, heure locale, dans la salle de réunions de la Commission Spéciale de Passation des Marchés (CSPM) du PAEPYS, sise au siège de l'Unité Opérationnelle de la Cellule d'Appui à la Maîtrise d'Ouvrage du projet d'Alimentation en Eau Potable de la ville de Yaoundé et ses environs à partir du

fleuve Sanaga, sise au quartier Bastos à côté de l'ONG Action contre la faim. Tél :(+237) 22 20 84 16 / B.P : 35541 Yaoundé, **en présence des soumissionnaires ou de leurs représentants dûment mandatés.**

A l'issue de l'analyse des offres administratives et techniques, l'ouverture des offres financières sera réalisée dans les mêmes conditions, à une date ultérieure qui sera communiquée aux soumissionnaires ayant eu une note technique égale ou supérieure à 80% (quatre-vingt pour cent) et un dossier administratif conforme.

### 13. Critères d'évaluation

Les offres remises seront évaluées conformément aux critères ci-après :

#### 13.1 Critères éliminatoires

Les critères éliminatoires du présent Appel d'Offres sont notamment les suivants :

- a) Dossier administratif incomplet ou non conforme après expiration du délai de 48h prévu par la réglementation ;
- b) Fausse déclaration, pièces falsifiées ou substitution des documents ;
- c) Présence d'information financière dans le dossier administratif ou technique ;
- d) Note technique inférieure à 80/100 points sur l'ensemble des critères essentiels ;
- e) Absence d'agrément du MINFI autorisant d'exercer dans ce secteur ;
- f) Absence d'attestation d'adhésion au Code CIMA certifiant que le soumissionnaire n'est soumis à aucune procédure de redressement, de sauvegarde ou de surveillance particulière, ou tout document probant ;
- g) Absence des états C4, C11, C10B tableau F pour les années 2018, 2019, 2020 dûment certifiés par les services compétents du Ministère en charge des Finances ;
- h) Absence de la caution de soumission ;
- i) Absence d'engagement sur l'honneur de n'avoir jamais abandonné un marché au cours des trois dernières années et ne figurant pas dans la liste des entreprises publiée par le MINMAP ;
- j) Absence d'un prix unitaire quantifié dans l'offre financière.

#### 13.2. Critères essentiels

Les offres techniques seront évaluées sur cent (100) points selon les critères suivants :

| N° | Désignations                                                                                                                                                                                                                                 | Notation (points) |
|----|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------|
| 1  | Présentation générale de l'Offre                                                                                                                                                                                                             | 02                |
| 2  | Références générales du Soumissionnaire                                                                                                                                                                                                      | 08                |
| 3  | Références spécifiques du Soumissionnaire dans les risques similaires au cours des trois (03) dernières années 2018, 2019, 2020 (Joindre première et dernière pages de la Lettre commande ; plus attestation de satisfecit ou PV de recette. | 12                |
| 4  | Description détaillée des garanties offertes                                                                                                                                                                                                 | 06                |
| 5  | Modalités de mise en jeu de la garantie                                                                                                                                                                                                      | 27                |
| 6  | Moyenne Couverture des Engagements Réglementés (Etat C4 certifiés - Exercices 2018, 2019, 2020)                                                                                                                                              | 16                |
| 7  | Moyenne Couverture de la Marge de Solvabilité (Etat C11 certifiés - Exercices 2018, 2019, 2020)                                                                                                                                              | 18                |
| 8  | Cadence de règlement des sinistres dans la branche similaire au cours des cinq (05) dernières années (Etat C10b tableau F - Exercices 2016, 2017, 2018, 2019, 2020)                                                                          | 08                |
| 9  | Assisteurs à l'étranger (Justificatif partenariat étranger)                                                                                                                                                                                  | 03                |
|    | <b>Total .....</b>                                                                                                                                                                                                                           | <b>100</b>        |

Les critères et sous-critères essentiels sont détaillés dans le Règlement particulier de l'Appel d'Offres RPAO.

### 14. Méthode de sélection de l'Assureur

L'Assureur sera choisi selon la méthode de sélection du mieux-disant par combinaison des critères techniques et financiers conformément aux procédures décrites dans le présent DAO suivant la formule :

$$NF = \frac{(80 \times \text{note technique}) + (20 \times \text{note financière})}{100}$$

100

**15. Durée de validité des offres**

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant **quatre-vingt-dix (90) jours** à partir de la date limite fixée pour la remise des offres.

**16. Renseignements complémentaires**

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables au siège de l'Unité Opérationnelle du Projet, sise à Bastos à côté de l'ONG Action contre la faim. Tél : (+237) 22 20 84 16 / B.P : 35 541 Yaoundé.

**17. Dénonciation pour toute tentative de corruption ou fait de mauvaise pratique, bien vouloir appeler le MINMAP ou envoyer un SMS aux numéros suivants : 673 20 57 25/699370748.**

Yaoundé, le **01 JUN 2022**

Copie: MINMAP, ARMP, MINEE, CSPM

Le Ministre de l'Eau et de l'Energie  
Maitre d'Ouvrage



*Gaston Essomba*  
**Gaston Essomba**

RESTRICTED NATIONAL INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE N°00000006/AONO/MINEE/PAEPYS/CAMO/JO/CSPM/22 OF 01 JAN 2022 LAUNCHED AFTER CALL FOR EXPRESSIONS OF INTEREST N°000002/ASMI/MINEE/PAEPYS/CAMO/JO/2022 OF 27<sup>th</sup> JAN 2022 FOR THE BI-ANNUAL SUBSCRIPTION OF AN INSURANCE POLICY FOR HEALTH COVERAGE OF STAFF DISEASE AND THEIR FAMILIES OF THE DRINKING WATER SUPPLY PROJECT FOR THE CITY OF YAOUNDÉ AND ITS SURROUNDINGS FROM THE SANAGA RIVER.

**1. Subject of the invitation to tender**

The Minister of Water and energy, contracting authority for PAEPYS, is launching a national restricted invitation to tender under emergency procedure for the bi-annual subscription of an insurance policy to cover the Staff and families of the drinking water supply project for the city of Yaoundé and its surroundings from the Sanaga River.

**2. Content of services**

The Terms of Reference (TDR) of the current tender file contain details on the nature of services.

**3. Execution period**

The period of coverage is twenty-four (24) months, distributed as follows:

- a firm period of twelve (12) months from the date of notification of the service start-up order followed by full payment of the premium as described in the Insurance Code of the Interafrican Insurance Markets Conference (CIMA);
- a conditional period of twelve (12) months triggered solely by the requirement to meet the benefits at the end of the firm tranche and the submission of the periodic monitoring reports approved at the end of the 1st, 2nd and 3rd quarters followed by a final annual report and from the date of notification of the service start-up order followed by the payment of the premium as described in the Insurance Code of the Interafrican Conference of Insurance Markets (CIMA).

**4. Participation and origin**

Participation in this invitation tender is restricted to insurance companies operating under Cameroonian law, and located in Cameroon. They must comply with laws implemented in member states of the Inter-African Conference on Insurance Markets (CIMA). Below quoted

| RESTRICTED LIST OF THE INSURANCE COMPANIES PRE-SELECTED |                                           |                   |              |
|---------------------------------------------------------|-------------------------------------------|-------------------|--------------|
| N°                                                      | Names of pre-selected insurance companies | Adress            |              |
| 01                                                      | AXA CAMEROUN                              | BP : 4068 Douala  | 233 42 67 72 |
| 02                                                      | CHANAS ASSURANCE                          | BP : 109 Douala   | 699 302 713  |
| 03                                                      | AGC ASSURANCES GENERALES DU CAMEROUN      | BP : 12990 Douala | 233 43 74 89 |

**5. Funding**

This tender will be financed by the PAEPYS's budget for 2022 financial years.

**6. Budget**

The budget of the operation offer by this tender is **F CFA 35.000.000** distributed as follows:

- Firm period of twelve (12) months: seventeen million and five hundred thousand (17,500,000) FCFA;
- Conditional period of twelve (12) months: seventeen million and five hundred thousand (17,500,000) FCFA.

**7. Bid bond**

The bid bond is **Seven hundred thousand (700 000) FCFA**.

Under penalty of rejection every bidder must attach to his administrative documents, a bid bond valid for thirty (30) days beyond the original date of bid validity and issued by a first class bank or insurance company approved by the Ministry of Finance and given on the list in document 12 of the tender file.

The other required administrative documents must imperatively be produced in originals or certified copies by the issuing service or administrative authority (Prefect, sub-prefect...) in accordance with the provisions of the specific regulations of the tender.

They must be dated less than three (03) months preceding the date of submission of bids or have been established after the signing date of the Tender Notice

#### **8. Consultation of the Tender File**

The tender file can be consulted during working hours at the Operational Unit of the Drinking Water Supply Project in the city of Yaoundé and its surroundings from the Sanaga River, located in the Bastos district next to the NGO Action against hunger. Tél : (+237) 22 20 84 16 / P.O. BOX: 35541 Yaoundé, on publication of this notice.

#### **9. Acquisition of the Tender File**

The file can be obtained during working hours at the Operational Unit of the Drinking Water Supply Project in the city of Yaoundé and its surroundings from the Sanaga River, located in the Bastos district next to the NGO Action against hunger. Tél : (+237) 22 20 84 16 / P.O. BOX: 35541 Yaoundé, on publication of this notice, upon payment into the account known as "compte affectation Special (CAS-ARMP)" in BICEC bank branches: Yaoundé central branch, bafoussam, Bamenda, Bertoua, Buea, Douala, Dschang, Ebolowa, Garoua, Limbe, Maroua, Ngaoundere, of a nonrefundable sum of **Seventy five thousand (75,000) CFA francs**. A copy of the payment receipt will be attached to the tender file.

During the acquisition of the tender file, bidders must have themselves registered by indicating their full address P.O. Box, Telephone, Fax, etc.

#### **10. Submission of bids**

Each Bid drafted in English or in French in seven (07) copies including ONE (01) original and six (06) copies, plus a witness financial offer, the absence of which automatically leads to inadmissibility labeled as such should reach the Operational Unit of the Drinking Water Supply Project in the city of Yaoundé and its surroundings from the Sanaga River, located in the Bastos district next to the NGO Action against hunger. Tél : (+237) 22 20 84 16 / P.O. BOX: 35541 Yaoundé, not later than ~~29 JUN 2022~~ **14.00 am**, local time, in an unsealed envelope addressed to the Project Manager:

#### **OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE**

N°00000006/ AONO/MINEE/PAEPYS/CAMO/VO/CSPM/22 OF ~~01 JUN 2022~~ LAUNCHED AFTER CALL FOR EXPRESSIONS OF INTEREST N°000002/ASMI/MINEE/PAEPYS/CAMO/VO/2022 OF JAN 2022 for the bi-annual subscription of an insurance policy for coverage staff disease of the drinking water supply project for the city of Yaoundé and its surroundings from the Sanaga River.

#### **"TO BE OPENED ONLY DURING THE BID OPENING SESSION"**

#### **11. Tender admissibility**

Under risk of rejection, each bidder must include in his administrative documents, a bid bond issued by a first rate bank approved by the Minister of Finances featuring on the list in document N°10 of the tender file and valid for thirty (30) days beyond the original date of the validity of the offers.

The other required administrative documents must be produced in originals or true copies certified by the issuing service or an administrative authority (Senior Divisional Officer, Divisional Officer...) in accordance with the Special Conditions of the invitation to tender. They must not be older than three (03) months preceding the original date of submission of bids or must not have been established after the signing of the tender notice.

Any offer in compliance with the prescriptions of this notice and tender file shall be declared inadmissible. Especially the absence of a bid bond issued by a first-rate bank approved by the Ministry in charge of Finance or the non-respect of model documents of the tender file will lead to the rejection of the bid.

#### **12. Opening of bids**

The opening of bids will be held on ~~29 JUN 2022~~ **at 15h00**, local time in the CSPM-PAEPYS in the presence of bidders or their authorized representatives.

Following the analysis of administrative and technical bids, the opening of financial bids will be conducted under the same conditions at a later date to be communicated to bidders who had the required capacity and having technical score equal or greater than 80% and compliant administrative file.

**Only bidders or their representatives duly authorized and with a sound knowledge of the file shall attend that opening session.**

### 13. EVALUATION CRITERIA

#### 13.1 Eliminary criteria

- a) Incomplete or non-compliant administrative file after expiry of 48h prescribed by the regulations;
- b) False declarations, falsified documents or substitution of documents;
- c) Presence of financial information in the administrative or technical file;
- d) Absence of MINFI approval in the relevant branch;
- e) Absence of the certificate of adherence to the CIMA Code certifying that the tenderer is not subject to any special recovery, safeguard or monitoring procedure;
- f) Technical lower than 80 points on 100;
- g) Absence of statements C4, C11, C10B board F for the years 2018, 2019 and 2020 duly certified by the relevant departments of the Ministry of Finance;
- h) Absence of bid bond;
- i) No commitment on the honor of never having abandoned a market during the last three years and not included in the list of companies published by MINMAP;
- j) Absence of quantified unit price in the financial offer.

#### 13.2 Essential criteria

Evaluation criteria and essential sub criteria are detailed in the Special Tender Regulations (RPAO).

| N° | Désignations                                                                                                                                                                                                              | Rating (mark) |
|----|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------|
| 1  | General presentation of the Offer                                                                                                                                                                                         | 02            |
| 2  | Bidder's general references                                                                                                                                                                                               | 08            |
| 3  | Specific references of the Bidder in the similar risks during the last three (03) years 2018, 2019 and 2020 (Attach the first and last pages of the Order Letter, plus certificate of satisfaction or receipt of receipt. | 12            |
| 4  | Detailed description of the guarantees offered                                                                                                                                                                            | 06            |
| 5  | Terms of bringing the guarantee into play                                                                                                                                                                                 | 27            |
| 6  | Average Coverage of Regulated Commitments (C4 State Certified - Fiscal Years 2018, 2019 and 2020)                                                                                                                         | 16            |
| 7  | Average Solvency Margin Coverage (C11 Status Certified - Fiscal Years 2018, 2019 and 2020)                                                                                                                                | 18            |
| 8  | Rate of claims settlement in the similar industry over the last five (05) years (Statement C10b - board F2016, 2017, 2018, 2019 and 2020)                                                                                 | 08            |
| 9  | Assistance abroad (proof of foreign partnership)                                                                                                                                                                          | 03            |
|    | <b>Total .....</b>                                                                                                                                                                                                        | <b>100</b>    |

Evaluation criteria and essential sub criteria are detailed in the Special Tender Regulations (RPAO)

#### 14. Selection method of the insurer

The bidder shall be selected on the basis of the "best bidder" principle through the combination of the technical and financial criteria pursuant to the procedures described in this Tender File following the formula:

$$\text{Final mark} = \frac{(80 \times \text{technical mark}) + (20 \times \text{financial mark})}{100}$$

#### 15. Tender validity

Bidders shall remain engaged by their bid for ninety (90) days with effect from their submission deadline.

#### 16. Further information

Further information may be obtained during working hours at the headquarters of the Project's Operational Unit, located in Bastos next to the "Action contre la faim". Tel: (+237) 22 20 84 16 / B.P: 35541 Yaounde.

17. Denunciation for any attempt at corruption or bad practice please call MINMAP or send an SMS to the following numbers: 673 20 57 25/699370748.

Copy:

- MINMAP/ ARMP/ MINEE/ CSPM.

Yaounde, 01 JUN 2022.

**The Minister of Water and Energy  
Contracting Authority**



*[Handwritten Signature]*  
Houndou Essomba Gaston